
obecni 11

wszyscy 15

procent 73,33 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XI sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 09
lipca 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny  

12 ROGALSKA Barbara nieobecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława nieobecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XI sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XI Nadzwyczajnej sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P.
Mateusz Mania, witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony
danych osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do
elektronicznego głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność
do podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 11.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad Radni przyjęli bez zmian.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:
3.1. Projekt uchwały nr 112/2019 w sprawie zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019



głosowanie Projekt uchwały nr 112/2019 w sprawie zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz BRAK GŁOSU

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara BRAK GŁOSU

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

3.2. Projekt uchwały nr 113/2019 w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego przeznaczonego na spłatę w 2019 r. całości wcześniej
zaciągniętego zobowiązania z tytułu pożyczki zaciągniętej w 2017 r.

głosowanie Projekt uchwały nr 113/2019 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
przeznaczonego na spłatę w 2019 r. całości wcześniej zaciągniętego
zobowiązania z tytułu pożyczki zaciągniętej w 2017 r.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz BRAK GŁOSU

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara BRAK GŁOSU

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

3.3. Projekt uchwały nr 114/2019 w sprawie wyrażenia zgody na
reorganizację przedsiębiorstwa spółki komunalnej poprzez zbycie
zorganizowanej części przedsiębiorstwa Recykling Wojkowice spółka z
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Wojkowicach
 

głosowanie Projekt uchwały nr 114/2019 w sprawie wyrażenia zgody na reorganizację
przedsiębiorstwa spółki komunalnej poprzez zbycie zorganizowanej części
przedsiębiorstwa Recykling Wojkowice spółka z ograniczoną odpowiedzialnością
z siedzibą w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 9 81.82 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 18.18 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia WSTRZYMAŁA SIĘ



5 KRYSTECKI Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz BRAK GŁOSU

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara BRAK GŁOSU

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

3.4. Projekt uchwały nr 115/2019 w sprawie przekazania środków
finansowych Policji w roku 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 115/2019 w sprawie przekazania środków finansowych Policji
w roku 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 72.73 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 2 18.18 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia WSTRZYMAŁA SIĘ

5 KRYSTECKI Piotr PRZECIW

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna PRZECIW

10 OSTRĘGA Dariusz BRAK GŁOSU

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara BRAK GŁOSU



13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

4. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Radna Chmielewska poprosiła o zamontowanie lustra na skrzyżowaniu ulic
Ogrodowej i Proletariatu. Naczelnik Nowak odpowiedziała, że ta procedura jest
aktualnie uruchamiania. Radny Krystecki poruszył kwestię drzewa złamanego i
niesprzątniętego przy OSP (jutro będzie zrobione) oraz poprosił o przycięcie
odrostów na chodniku przy ulicy Maszyńsko i o przycięcie gałzi lip, które zasłaniają
lustro na ulicy Maszyńsko i Skłodowskiej. Radny Syjut przypomniał, że dwa lata temu
prosił Wydział Promocji o naklejki, żeby promowały nasz Miasto i wspomniał o szlaku
Św.Jakuba (aby postawić słupek z logo miasta). Burmistrz poinformował, że zaprasza
do siebie na rozmowę z wydziałem. Radna Kupczak zapytała o to czy zostało
przekazane zlecenie do Spółki Wojkowickie Wody o zamontowanie hydrantu na ulicy
Długosza i o wykoszeniu parku i zdewastowanych ławeczkach. Prezes Wroński
odpowiedział, że w miesiącu sierpniu będzie to robione. Radna Musiał zapytała o
światła w Wojkowicach na skrzyżowaniu z ul.Emilii Plater (co weekend nie działają).
Naczelnik Nowak odpowiedziała, że był tam niebezpieczny wypadek, który uszkodził
główny komputer z sygnalizacji świetlnej, także ta naprawa nie będzie zrobiona z
dnia na dzień (informacja z PZD). Radny Sitko poprosił o wymianę siedziska (desek)
na murku za Kolporterem oraz o posprzątanie terenu pomiędzy lodziarnią a starym
kioskiem ruchu oraz poprosił o lustro na wyjeździe z osiedla PKWN przy Przedszkolu,
jak i o przycięcie gałęzi wokół lamp na ulicy Głowackiego. Radna Kupczak
wspomniała o postawieniu wiat przystankowych na ulicy Długosza i Brzeziny.
Naczelnik Nowak odpowiedziała, że w dniu jutrzejszym zostaną zamontowane wiaty
na ulicy Długosza, Piaski i Sobieskiego, natomiast Brzeziny zaplanowane są na
przyszły rok. Radna Kosmalska poprosiła, żeby w Głosie Wojkowic umieścić
informacje dla mieszkańców, które drogi są powiatowe a które gminne i zapytała
jeszcze o wyniki badań na hałdzie. Skarbnik odpowiedział, że nie ma jeszcze i
musimy się uzbroić w cierpliwość. Burmistrz poinformował, że w zakresie dróg w
mieście została w zeszłym roku przygotowana elektroniczna mapka drogowa.
Prowadzone są negocjacje ze Starostwem Powiatowym w Będzinie i wymiana
korespondencji z Powiatowym Zarządem Dróg w zakresie utrzymania zieleni przy
pasach i zimowego utrzymania (w zimę Powiat nie odśnieża chodników).
Chcielibyśmy otrzymać odpowiednią kwotę, która byłaby w stanie nam
zagwarantować, abyśmy mogli wykonać te usługi na odpowiednim poziomie,
ponieważ jako gmina bez porozumienia nie możemy tych usług wykonywać. Chcemy
podpisać to porozumienie na rozsądnych i uczciwych warunkach, a podmiotem,
który będzie realizował te usługi w zakresie utrzymania zimowego i pokosów letnich
będzie właśnie Spółka Wojkowickie Wody. Burmistrz dodał, że dzisiaj interweniowała
mieszkanka w sprawie zarośniętego placu zabaw na ulicy Morcinka. Burmistrz dodał,
że przy projektowaniu na przyszły rok trzeba będzie zwiększyć koszty na utrzymanie
miasta i zieleni po to, żeby firma Wojkowickie Wody mogła zatrudnić większą ilość
pracowników, bo wtedy będzie mogła to realizować na zupełnie innym poziomie.
Radny Sitko zapytał Burmistrza czy rozmawiał z SRK odnoście przejęcia potrzebnych
spraw min. ziemia pod garażami za przedszkolem. Burmistrz odpowiedział, że
zmienił się Zarząd Spółki, który wycofał się ze wszystkich niemalże negocjacji
dotyczących działek, z tego względu że zmieniły się jakieś wytyczne, ale będą
prowadzone rozmowy. Naczelnik Nowak poinformowała, że w sprawie lustra zostanie
przeprowadzona wizja lokalna, a sprawa siedzisk jest w toku.                

5. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący pożyczył wszystkim udanych wakacji. 

6. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mateusz Mania ogłosił zakończenie obrad XI
sesji.


